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Gelderland 

 

 
Agendapunt 1 PLV 21 -11-2020 
 
 

Heb je vragen over het verslag van de vergadering op 16 november 2019 die je in de PLV 

beantwoordt wil zien? Mail dat ons: bestuurgelderland@groenlinks.nl  

 

Daarna vragen we je in de stemtool het volgende: 

Ga je akkoord met de jaarverslag 2019 GL Gelderland  

Antwoord A  Akkoord 

Antwoord B  Niet Akkoord 

 
 
Verslag Provinciale Ledenvergadering  
 

Arnhem, zaterdag 16 november 2019 
 
Aantal aanwezigen +/_ 75 leden 
 

 
1) Opening 

Thijs van den Broek, voorzitter van GL Gelderland heet alle aanwezigen van harte welkom.  

 
2) Vaststellen agenda 

Geen van de aanwezigen heeft een aanvulling bij de agenda. De agenda wordt vastgesteld 

 
3) Verslag PLV 13 april 2019 

Thijs van den Broek meldt dat in het verslag van de vorige vergadering niet staat vermeld dat 

het verslag van 1 december 2018 is vastgesteld door de PLV. Deze mededeling dient nog 
toegevoegd te worden. De vergadering stelt het verslag van 13 april 2019 vast. 

 
4) Algemene verantwoording fractie en coalitievorming 

 

Janet Duursma en Charlotte de Roo geven namens de fractie een korte uitleg van de 

besluiten die de fractie heeft genomen sinds hun aanstelling afgelopen voorjaar.  

Coalitieakkoord 

In april en juni is met VVD, PvdA, Christenunie en CDA onderhandeld over een coalitie 
akkoord. GroenLinks vond het, onder andere gezien de verdubbeling van de het aantal 
statenzetels, zeer voor de hand liggen om collegepartner te worden. Aanvankelijk vond de 

Christenunie dat ook de SGP-gevraagd zou moeten worden toe te treden als coalitiepartner. 

mailto:bestuurgelderland@groenlinks.nl
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Over deze wens is op de plv van GroenLinks in april uitgebreid gesproken. De uitkomst van 

deze bespreking is in het verslag van 13 april opgenomen.  

Uiteindelijk heeft SGP er voor gekozen gedoogsteun te geven aan een coalitie bestaande uit 
de VVD, PvdA, Christenunie, CDA en GroenLinks. Jan van der Meer werd door de fractie van 
GroenLinks voorgedragen als gedeputeerde. Hij heeft portefeuilles energietransitie, klimaat, 

milieu& gezondheid en openbaar vervoer. 

In het akkoord zijn een aantal programmabeloftes van GroenLinks opgenomen. Zoals het 

vasthouden aan klimaatdoelstellingen, het inzetten op een landbouwtransitie waarin 

natuurinclusieve landbouw een grotere rol moet gaan spelen. Robuuster maken van de 

Natura 2000 natuurgebieden, onder andere door recreatie en toerisme niet overal toe te 

laten in deze gebieden gebieden. 

In het coalitieakkoord zijn door GroenLinks concessies gedaan ten aanzien van het 

doortrekken van de A15 en de aanleg van railterminal Gelderland (RTG). Wel is vastgesteld 

dat de luchtkwaliteit rond de A15 niet achteruit mag gaan en de railterminal niet structureel 

gefinancierd zal worden door de provincie. Aanleg en beheer van RTG moet een sluitende 

business case zijn en nut en noodzaak van de terminal moet duidelijk zijn. 

 Enkele successen behaald afgelopen half jaar 

Het afgelopen half jaar heeft de fractie diverse successen behaald in de Staten. Onlangs is 

vastgesteld dat met alle boerenbedrijven apart gesproken zal gaan worden over hun 

toekomstplannen en zal worden nagaan hoe met deze bedrijven ingezet kan worden op 

meer natuurinclusieve landbouw. Hiervoor is door de provincie 50 miljoen euro uitgetrokken. 

Verbetering van de biodiversiteit op het platteland is hierbij een belangrijk aandachtspunt.  

Daarnaast is er onlangs een goede OV concessie afgesloten samen met Overijssel en 

Flevoland waarbij is vastgelegd dat er 300 elektrische bussen worden ingezet.  

 

Er komt meer aandacht en geld voor aanleg Klompenpaden.  

 

De wildopvang die in Renkum wordt gerealiseerd wordt CO2 neutraal.  

 

Bij opstellen beleidsvoorstellen wordt inclusiviteit in een diversiteitscan meegenomen. 

 

De fractie zet zich in om van de Natura2000 gebieden robuustere natuurgebieden te maken 

en een duidelijk verschil te handhaven tussen natuurgebieden en recreatiegebieden.   

 

Feedback van de aanwezigen 

 

De aanwezigen vragen de fractie en de gedeputeerde aandacht te besteden aan de volgende 

zorgpunten:  

 

- De opmerkingen geplaatst door gedeputeerde Drenth over het niet aanleggen van 

zonneweiden wanneer daar enige weerstand tegen is. 

- De verlenging van de A15 en de Natura 2000 gebieden die daardoor bedreigd worden 

- Het voorkomen van de aanleg van de railterminal in fasen waardoor men milieu-

maatregelen kan ontwijken. 
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- Het openbreken van het coalitieakkoord door de verschillende opstellingen tav de 

stikstofproblematiek. 

 

Verdeling van de portefeuilles in de fractie 

 

Janet Duursma geeft door op welke punten welke fractieleden woordvoerder zijn. Zij kunnen 

hier op de PLV en uiteraard ook na de vergadering over bevraagd worden. 

 

Janet Duursma (fractievoorzitter)  

1ste woordvoerder Landbouw 

   Bestuurlijke samenwerking 

   Kwaliteit openbaar bestuur en algemeen bestuur 

   Inter Provinciaal Overleg (IPO) 

   Presidium 

2de woordvoerder Bestuur en Democratie 

 

Charlotte de Roo (statenlid) 

1st woordvoerder Natuur2000 

   Milieu: handhaving en vergunningen 

   Omgevingsdiensten 

   Toerisme en Recreatie 

   Europese Samenwerking 

   Natuureducatie 

   Landgoederen 

2de woordvoerder Natuur: GNN 

   Biodiversiteit 

   Milieu en gezondheid 

   Bestuurlijke samenwerking 

   Kwaliteit openbaar bestuur en algemeen bestuur 

   Presidium 

 

Frans Bruning (statenlid) 

1ste woordvoerder Wonen & Leefbaarheid 

   Vluchtelingen en statushouders 

   Financiën 

   Voorzitter Carrousel 

 

2de woordvoerder Sociaal 

   Klimaat 

   Energietransitie inclusief energiearmoede 

   Duurzame ruimtelijke ontwikkeling 

   Sport 

 

Wouter Witteveen (statenlid) 

1ste woordvoerder Vervoer, inclusief fietsen, wandelen en luchtvaart 

   Logistiek 

   Euregioraad Rijn-Waal 

   Rekeningcommissie 
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2de woordvoerder Financiën 

   Sport (3de woordvoerder) 

   Cultuur en erfgoed 

 

Maita van der Mark (statenlid) 

1ste woordvoerder Economie, inclusief bedrijventerreinen 

   Duurzame ruimtelijke ontwikkeling 

   Bestuur en democratie 

   Euregioraad Gronau 

 

2de woordvoerder Vervoer, inclusief fietsen, wandelen en luchtvaart 

   Logistiek 

   RO en omgevingswet 

   Toerisme en Recreatie 

   Europese samenwerking 

   Financiën (3de woordvoerder) 

 

Celine Berserik (statenlid) 

 1ste woordvoerder Natuur: GNN   

   Biodiversiteit 

   Energietransitie inclusief energie armoede 

 

2de woordvoerder Natuur: Natura 2000 

   Landbouw 

   Water 

   Klimaat 

 

Susanna Kamminga (fractielid) 

 1ste woordvoerder (in carrousel) Sociaal 

      Sport 

      Cultuur en erfgoed 

 

 2de woordvoerder (in carrousel)  Vluchtelingen en statushouders 

      Landgoed 

      Landgoederen 

      Bestuur en democratie 

      Natuureducatie 

      Milieu: vergunningen en handhaving  

      Omgevingsdiensten 

 

  

 Paul Smits (fractielid)    

1ste woordvoerder (in carrousel) Milieu en gezondheid 

     Water 

     Klimaat 
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 2de woordvoerder (in carrousel)  Economie inclusief bedrijventerreinen 

      Wonen & Leefbaarheid 

      Energietransitie inclusief energiearmoede 

      RO en omgevingswet 

      Duurzame ruimtelijke ontwikkeling 

      Milieu: Vergunningen en handhaving 

 

 

5) Thematische Bijeenkomsten (Carrousel) 

Er waren zeven bijeenkomsten georganiseerd; vijf over politiek inhoudelijke thema’s en twee 

over afdelingszaken. Van enkele bijeenkomsten zijn verslagen gemaakt. Deze zijn apart van 

dit verslag gehouden. Het betrof de volgende bijeenkomsten.  

 

5.1 Evaluatie verkiezingen  

(Thijs van den Broek, Monique van Gerwen, Harold Goessens van bestuur) 

5.2 Omgevingswet (Maita van der Mark, statenlid) 

5.3 Biomassa en bomen (Celine Berserik, statenlid en Jan van der Meer, gedeputeerde) 

5.4 Jaarplan en begroting bestuur (Monique van Gerwen, bestuur) 

5.5 Diversiteit & Inclusiviteit (Susanna Kamminga, fractielid) 

5.6 Regionale Energiestrategieen (Jan van der Meer, gedeputeerde) 

5.7 Stikstofproblematiek (Janet Duursma en Charlotte de Roo, statenleden) 

 

6) Bestuurswissel Bestuur GroenLinks Gelderland 
Thijs van den Broek heeft aangegeven zich na 6 jaar voorzitterschap niet herkiesbaar te 

stellen. 
 
Monique van Gerwen heeft zich kandidaat gesteld voor het voorzitterschap. Er zijn geen 

andere kandidaten. De vergadering benoemt Monique van Gerwen tot voorzitter van 
afdeling Gelderland. 

 
Monique van Gerwen is in 2017 benoemd tot penningmeester van de afdeling Gelderland. 
Het voorzitterschap is echter niet te combineren met het penningmeesterschap.  

Harold Goessens geeft aan dat hij totdat er een penningmeester is gevonden beschikbaar is 
voor penningmeester a.i. De vergadering gaat akkoord met dit voorstel en stelt Harold 
Goessens aan tot penningmeester ad interim.  

 
Monique van Gerwen dankt de aanwezigen voor het gegeven vertrouwen.  

 
7) Jaarplan 2020 & begroting 

De vergadering stelt het jaarplan 2020 met de begroting zoals deze door het bestuur is 

opgesteld vast. 
 

8) Rondvraag 

Diverse aanwezigen geven aan dat ze het belangrijk vinden dat enkele onderwerpen die 

vandaag besproken zijn, zoals de Stikstof-problematiek, ook de volgende PLV weer aan de 

orde te laten komen. Het bestuur geeft aan hier zeker naar te streven. Ook wordt gevraagd 

de omgevingswet op een volgende bijeenkomst weer te agenderen. 
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9) Afscheid Thijs van den Broek 

Fractievoorzitter Janet Duursma dankt Thijs van den Broek voor zijn inspanningen de 

afgelopen jaren om de afdeling weer sterk en toekomstbestendig te maken.  
 

Middels een videoboodschap, samengesteld uit bijdragen van lokale politici, 
afdelingsbestuurders, provinciale- en landelijke politici en medewerkers van het landelijk 
bureau wordt Thijs van den Broek hartelijk bedankt voor zijn voorzitterschap de afgelopen 

zes jaar. 
 

10) Afsluiting 

Monique van Gerwen sluit de vergadering 


